
1 - I haven’t seen David for a long time. The last time I saw him, he  .................. to find a job in Miami.

tried has tried was trying will try

2 - It was really hard to make Andrew understood the truth. Honestly speaking, I tried to tell him what
was happening but he  ..................  .

won’t listen doesn’t listen wasn’t listening isn’t listening

3 - Were the students   .................. about the school’s plan for going on a picnic next Friday when the
teacher came in?

will talk talking talked are going to talk

4 - "To grow or change something .................. a stronger, larger, bigger or better form" could be a 
definition for the word "develop".

from of for into

5 - Paul copies his friend's homework instead of doing it .................. .

by his own himself him his

6 - Which sentence is grammatically WRONG?

I really don’t remember what the man was wearing at the last party.

It's strange that you called because I was just thinking about you.

I was not driving very fast when the accident was happening.

While I was sitting in a meeting my mobile suddenly rang.

7 - My mother   .................. her favorite Turkish serials when I went shopping. She didn't even turn her
head to reply to my goodbye.

were watching    was watching is watching are watching

8 - A: "Who repaired the car for you?"
B: "Nobody, I repaired  .................. ."

itself it myself for myself myself

9 - Were they playing when you  .................. home?

get got are getting getting

10 - Be careful with that shaver. You might cut  .................. .

yourself itself ourselves themselves

11 - While I …… for math test yesterday, my sister was having fun with her children.

was studying study am studying studied

12 - I have nothing in my mind to talk about at the moment, but I .................. of many things at this time
yesterday.

am thinking am going to think was thinking will think
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13 - This morning, I saw my mother who  ..................  the dishes and taking care of my little sister at the
same time.

were washing was washing is going to was washed

14 - I personally, think that Annie is totally crazy; she is always sitting alone talking to  ..................  .

him himself yourself herself

15 - What happened last night was hard to understand and explain. I strongly asked them what
.................. at seven last night.

were they doing they were doing do they do they are doing

16 - I’m sorry, I  ..................  play with you today. I have an exam tomorrow and I have to study the whole
day.

can’t shouldn’t may must

17 - A strange thing happened to me this morning. I fell down while I  ..................  off the bus.

has gotten was getting am getting will get

18 - The boss would get mad if you leave early again, so ..................  ask for his permission first.

you should you might would you you are going to

19 - Nolde states that .................. the 1st of February  in the desert north of Hail the temperature fell

from  a little before sunset to  a quarter of an hour after.

at in on for

20 - The bus drivers .................. a rest, as they have just returned from a long trip.

will need must need should be needed who are going to need

21 - The two friends planned to leave their home country .................. September 15th, 2020 .

on at in for

Recent advances in the fields of medicine and biotechnology ........(a).......... in situations that could not
be even     ........(b)..........   only a generation ago. Battery-operated plastic hearts can be implanted into
people. People   ........(c)..........  be kept alive indefinitely by machines.   ........(d)..........  or animals can be
made. While such scientific achievements may ultimately help   ........(e)..........   , they have also created
complex legal and ethical issues.

22 - c

can should must are going to 

23 - You seem to be terribly cold. You ... go to see a doctor.

should may can must

24 - When I saw grandma ... the morning, she was sitting alone ... the top of the stairs.

in / in on / on in / on 
in / out

25 - When you have to get up early    ..................    the morning, you    ..................    stay up late watching
television.

at / can’t in / should in / shouldn’t on / could
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براي مدت طولانی است دیوید را ندیده ام. آخرین باري که او را دیدم، داشت تلاش می کرد کاري در میامی بیابد. گزینه 3 - 1
به دلیل اینکه در این جمله به زمانی خاص در گذشته اشاره شده که کار دقیقاً در همان لحظه در حال انجام شدن بوده، از گذشته استمراري با فرمول زیر استفاده می کنیم:

واقعاً خیلی دشوار بود که به "آندرو" حقیقت را بفهمانی. صادقانه بگویم، سعی کردم به او بگویم که داشت چه اتفاقی می افتاد اما او گوش نمی کرد. گزینه 3 - 2
اگر بخواهیم به یک نقطه زمانی در گذشته اشاره کنیم که در آن زمان کاري در حال انجام شدن باشد از زمان گذشتۀ استمراري استفاده می کنیم. همۀ گزینه ها به غیر از گزینۀ  گذشته نیستند.

آیا دانش آموزان هنگام ورود معلم داشتند دربارة برنامه مدرسه براي رفتن به پیک نیک در جمعۀ آینده، صحبت می کردند؟ گزینه 2 - 3
از آنجایی که جمله با فعل کمکی were شروع شده، متوجه می شویم که زمان جمله باید گذشته استمراري باشد، بنابراین فعل جمله باید به شکل استمراري باشد.

تبدیل شدن یا تغییر یافتن به یک فرم یا شکل قوي تر، بزرگ تر و بهتر می تواند تعریف کلمه ي «توسعه یافتن» باشد. گزینه 4 - 4
پااول تکلیف دوستش را کپی کرد به جاي این که خودش آن را انجام دهد. گزینه 2 - 5

هر گاه فاعل و مفعول جمله یکسان باشد و یا بخواهیم تأکید کنیم که فعل را خود فاعل انجام داده از ضمایر انعکاسی - تأکیدي استفاده می کنیم. اگر گزینه ي یک on his own بود نیز می توانست
صحیح باشد.

کدام جمله از لحاظ گرامري غلط است؟ گزینه 3 - 6
گزینه ي  از لحاظ گرامري اشتباه است. زیرا هر گاه دو جمله در گذشته با یکدیگر اتفاق بیافتند، جمله اي که استمرار داشته با گذشته استمراري و جمله اي که مقطعی بوده واستمرار نداشته با گذشته 

ي ساده بیان می کنند. بنابراین شکل صحیح جمله ي  به شرح زیر است.
I was not driving very fast when the accident happened.

وقتی به خرید رفتم مادرم در حال تماشاي سریال ترکی مورد علاقه اش بود. او حتی براي پاسخ به خداحافظی من سرش را برنگرداند. گزینه 2 - 7
 از قسمت دوم جمله یعنی فعل went متوجه می شویم که سمت دیگر جمله باید به شکل گذشتۀ استمراري بیان شود. هرگاه کاري در گذشته در حال انجام شدن باشد که کاري آن را قطع کند یا دو
عمل در گذشته که یکی استمرار داشته باشد و دیگري استمرار نداشته باشد، از گذشتۀ استمراري براي بیان آن استفاده می کنیم. یک طرف این جملات معمولاً گذشتۀ استمراري و طرف دیگر گذشتۀ

ساده است.
الف: «چه کسی ماشین را براي شما تعمیر کرد؟»  ب: «هیچکس، من خودم آن را تعمیر کردم.» گزینه 2 - 8

در این جمله از ضمیر تأکیدي myself به همراه مفعولی که براي فعل repair آمده استفاده می کنیم.
آیا وقتی شما به خانه رسیدید، آنها داشتند بازي می کردند؟ گزینه 2 - 9

از قسمت اول جمله یعنی ساختار (ing) فعل + was / were متوجه می شویم که جمله گذشته استمراري است که معمولاً طرف دیگر جمله چون استمرار ندارد، به شکل گذشتۀ ساده بیان می شود.
مراقب آن ریش تراش باش. ممکن است خودت را زخمی کنی. گزینه 1 - 10

ضمایر انعکاسی، انعکاس دهندة کار فاعل می باشند که در این جمله فاعل جملۀ امري you است و داراي ضمیر انعکاسی yourself است.
در حالیکه دیروز داشتم براي امتحان ریاضی مطالعه می کردم، خواهرم داشت با بچه هایش خوش می گذراند. گزینه 1 - 11

توجه کنید که بعد از while همیشه از گذشتۀ استمراري استفاده می کنیم. در این جمله دو کار در زمان گذشته به صورت هم زمان در حال انجام بوده است.
من چیزي در ذهن براي صحبت کردن در حاضر ندارم، اما دیروز این موقع به بسیاري چیزها فکر می کردم. گزینه 3 - 12

از روي قید yesterday مشخص است که استفاده از بقیۀ گزینه ها صحیح نیست.
امروز صبح، مادرم را دیدم که هم زمان در حال شستن ظرف ها و نگهداري از خواهر کوچکم بود. گزینه 2 - 13

اگر بخواهیم به زمان مشخصی در گذشته اشاره کنیم که آن عمل در زمان اشاره ما هنوز به پایان نرسیده باشد؛ از زمان گذشتۀ استمراري با ساختار زیر استفاده می کنیم.
 (ing) + ... فعل + to be (was, were) + فاعل

چون فاعل جمله سوم شخص مفرد است، پس گزینۀ  غلط است.
شخصاً فکر می کنم که "آنی" کاملاً دیوانه است. او همیشه تنها می نشیند و با خودش صحبت می کند. گزینه 4 - 14

چون فاعل و مفعول جمله یکسان هستند، باید از ضمیر انعکاسی استفاده کنیم. از آنجا که فاعل سوم شخص مفرد و مؤنث است، پس بهترین گزینه herself است.
آن چه که دیشب اتفاق افتاد، فهم و توضیحش سخت بود. من قویاً از آن ها پرسیدم که در ساعت هفت دیشب مشغول چه کاري بودند. گزینه 2 - 15

- زمان جملۀ اول گذشته است، پس زمان جملۀ بعد نیز باید با آن مطابقت داشته باشد. بعد از کلمات ربط وسط جمله، شکل جمله نباید حالت پرسشی داشته باشد.
متأسفم، امروز نمی توانم با شما بازي کنم. فردا یک امتحان دارم و باید کل روز را مطالعه کنم. گزینه 1 - 16

براي بیان توانایی انجام کار در زمان حال و آینده از فعل کمکی can استفاده می کنیم. با توجه به معنی جمله فعل کمکی باید به شکل منفی باشد.
امروز صبح چیز عجیبی برایم اتفاق افتاد. وقتی داشتم از اتوبوس پیاده می شدم، زمین خوردم.  گزینه 2 - 17

هر گاه به یک بازه زمانی در گذشته اشاره کنیم که منظور ما نه ابتدا و نه انتها بلکه به وسط کار مورد نظر اشاره کنیم، از گذشتۀ استمراري استفاده می کنیم. نکتۀ دیگر اینکه معمولا بعد از while جمله
به شکل استمراري به کار می رود.

Subject + was/were + verb(ing) + ⋯
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ترجمۀ جمله: اگر دوباره زود بروي، رئیس عصبانی می شود، پس بهتر است ابتدا از او اجازه بگیري. گزینه 1 - 18
نکتۀ مهم درسی:

وقتی بخواهیم توصیه به انجام کار معقولی را در زمان حال یا آینده بدهیم، از فعل وجهی  استفاده می کنیم.

معمولاً  مفهوم پند و نصیحت را با خود به همراه دارد و به صورت (بهتر است آن کار انجام شود) معنی می شود.

ترجمۀ جمله: نولد بیان می کند که در اول فوریۀ سال  در شمال بیابان هیل، درجۀ حرارت از  درجه، کمی قبل از غروب آفتاب به  درجه در یک چهارم یک ساعت (یک گزینه 3 - 19
ربع) بعد آن کاهش می یابد.

راننده هاي اتوبوس به استراحت .................. ، زیرا آنها به تازگی از یک سفر طولانی بازگشته اند. گزینه 2 - 20
) که قرار است نیاز داشته باشند ) باید مورد نیاز باشد        ) باید نیاز داشته باشند       ) نیاز خواهد داشت       

این جمله اجبار را نشان می دهد؛ بنابراین  صحیح است.

قبل از عبارت تاریخ که داراي (سال + روز + ماه) باشد حرف اضافۀ on بکار می رود. گزینه 1 - 21

 

نکتۀ مهم درسی گزینه 1 - 22
مفهوم کلی جمله ایجاد شدن فرصت و وجود توانایی را بیان می کند که در این صورت can به کار می رود.

ظاهراً خیلی بدنت سرد است، باید بري دکتر را ببینی. گزینه 1 - 23
فعل کمکی Should به معنی باید اما به مفهوم «بهتر – نصیحت» است.

وقتی مادربزرگ را هنگام صبح دیدم، تنها بالاي پله ها نشسته بود. گزینه 3 - 24
حرف اضافه زمان براي the morning که مقطعی از روز است in می باشد. در جاي خالی دوّم چون منظور روي پله ها است از حرف اضافه on استفاده می کنیم.

وقتی که باید صبح زود بیدار شوید، بهتر است تا دیر وقت براي تماشاي تلویزیون بیدار نمانید. گزینه 3 - 25
حرف اضافۀ اوقات روز (in the afternoon, the evening, the morning) می باشد، از طرفی با توجه به معنی جمله باید از فعل کمکی منفی استفاده کنیم. Should به معنی باید اما به مفهوم بهتر

است به کار می رود.

" should "

" should "
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